
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 13. april 2021 

Vores ref.: 17.01.00-A00-21-

423173 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 

 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 12 april 2021 

MØDESTED: Virtuelt, Gitte sender link KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 
SAGSNR: 17.01.00-A00-21-
423173 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Jannie Jensen, Nellie Louv, Tina 
Eggert, Thilde Nøhr Jensen, Mathilde Schwartz, 
Rikke Nygaard, Rasmus Schlüter, Nikoline Ulsig, 
Cirkeline Martinussen, Almas Krarup og Susanne 
Frøkjær 

 

AFBUD: 
Lucas Christensen, lars Hein, Mette Larsson, 
Henriette Andersen 

 

MØDENR.: 4-2021  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 3-2021 
Referatet blev godkendt. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt. 
 

3. Orientering fra: 
- Elevrådet: 

Der har været to møder hvor der er talt om den gode start efter 
hjemsendelse: Hvad kan lærerne gøre, og hvad kan eleverne selv 
gøre? 
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- Medarbejderrepræsentanter: 
Spændende tid, der er lagt en køreplan for tilbagekomsten på 
skolen, stor glæde over at komme tilbage. Foråret er travlt med 
forældremøder, planlægning af det kommende skoleår m.m. God 
energi i personalegruppen. Det er vigtigt, at alle elever har det godt, 
det sociale skal indhentes. Eleverne har ny energi. 
 

- Skolebestyrelsen: 
Mathilde synes, at der altid sidder folk som drikker alkohol på 
bænkene omkring skolen inden for tidsrummet, hvor eleverne får fri.  
Det er uden for skolens område, så det er politiets ansvar. Gitte 
tager sagen op med forvaltningen 
 

- Ledelsen: 
      Der er kommet heldagsbørn i SFO-en. 

Afventer nyt om 2. klasserne kan komme på koloni. 
Opfordring til, at forældrene skriver til ledelsen og ikke på Facebook. 
Vigtigt med en god kommunikation mellem skolen og hjemmene. 
SFO-filmen kommer snart på skolens hjemmeside; det har været en 
vanskeligere proces end forudset. 
Personalets hilsen til de nye børn ligger på hjemmesiden. 
Der kommer månedsplaner for SFO-en igen. 
Der har været ansættelsessamtaler og et enigt udvalg har indstillet 
èn til områdelederstillingen. Økonomiudvalget skal tage stilling til 
det. 
Vi har to teknisk-service-stillinger ledige, og der er kommet over 150 
ansøgninger. 
 
 
 

4. Beslutning: 

Skoleårets planlægning: 
- Timefordelingsplan (bilag) 

 Forslag minimumstimeplanen + tre ekstra lektioner i udskolingen til 
Biologi og geografi.  
Planen blev besluttet. 
 

Kontaktforældre: 
- Beslutning af dato og indhold for møde/møder med kontaktforældre 

Vigtigt at få involveret kontaktforældrene 
Vigtigt at få klarlagt kommunikationsvejene 
Opdele kontaktforældrene i indskoling, mellemtrin og udskoling og 
holde 3 ”kurser” for kontaktforældrene. 
Gitte udsender datoer og forældrene fordeler sig. 
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5. Status på: 

- Corona situationen: 
Dejligt at eleverne er tilbage. Alle bakker op om spillereglerne. 
Enkelte elever er testet positive, og der er informeret via Aula. 
På 9. klassetrin er eleverne sendt hjem igen på grund af, at en elev 
blev testet positiv. 
5.-9. klasse må være på skolen 50% af skoletiden, så 5.+ 7. kl 
kommer den ene uge og 6. + 8. + 9. kl. kommer den anden uge. 
Der er mulighed for at blive testet på skolen mandag og torsdag. 
 

- Skolegårdene: 
Der sker en masse renovering på skolen lige nu: Musiklokalet, 
gulvene i gymnastiksalene, og omklædningsforholdene skal 
renoveres til sommer. 
Der har været møde med kommunens udendørsarkitekt, og der er 
økonomiske muligheder for at komme i gang med Storegård, og der 
bliver også nogle penge til Lillegård. 
Skolen bliver kontaktet når arbejdet med skolegårdene starter. 
Rikke indkalder til et møde i legepladsudvalget i Lillegård. (Mathilde 
og Thilde). 

 
- Trafikudvalget: 

Nelly, Jannie og Lars har holdt en walk and talk omkring 
Rådhusvænget og Saltværksvej. Nelly og Jannie skriver, hvad vi 
ønsker, og Lars tager hånd om det på rådhuset. 

 
6. Orientering: 

Skoleårets planlægning: 
Skolens afdelinger er ændret fra 3 afdelinger til 2 afdelinger, således at 
indskolingen er 0. – 5. klasse og udskolingen er 6. – 9. klasse. 
Der er lavet en køreplan for foråret; men vi mangler stadig en 
ressourceudmelding fra forvaltningen, så vi kan fordele klasser, fag og 
timer. 
Lærerne har i dag drøftet indsatsområder og planlægningsdage før og 
efter sommerferien.  
 
- Teamdannelse afventer ressourceudmeldingen. 

 
- Indsatsområder:  

Stærke børnefællesskaber, inklusion 
”Sådan gør vi på Skottegårdsskolen” 
Sproglig opmærksomhed 
”Den røde tråd” 
Professionelle Læringsfællesskaber 
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7. Eventuelt 
      Vigtigt at principperne for skole – hjemsamtalerne bliver læst inden    
      samtalerne bliver afholdt. Gitte orienterer lærerne. 

             
8. Punkter til næste møde 

 Status på skolegården 

 Status på kontaktforældre 

 Status på trafikudvalget 

 Skoleårets planlægning 


